
Besturen is vooruitzien
Drie persoonlijke ervaringen met bestuurswerk

Waarom zou je bestuurswerk naast je studie overwegen als 

je ook onderzoek of topsport kunt doen? De KNMG vroeg drie 

geneeskundestudenten naar hun ervaringen met bestuurswerk.  

‘Het heeft mijn blik op de wereld verbreed.’ Naomi Querido

Babs Vangelder (21) is sinds twee jaar bestuurslid 
van de medische studievereniging MSV Pulse van de 
Universiteit Maastricht.

‘Al een tijdje zocht ik een extra uitdaging naast mijn 
studie. Via mijn huisgenoten hoorde ik voor het eerst van 
de medische faculteitsraad. Er werd over gepraat en af 
en toe ging ik mee naar activiteiten als een workshop of 
filmavond. Toen het bestuur vorig jaar werd vernieuwd, 
heb ik gesolliciteerd.’

Combineren
‘Als commissaris extern onderhoud ik de contacten buiten 
de vereniging voor de sponsoring. Ik ben veel onderweg 
en bezoek organisaties om kennis te maken, een contract 
te vernieuwen of nieuwe mogelijkheden te verkennen. 
Daarnaast woon ik alle vergaderingen en activiteiten van 
de vereniging bij, dus al met al zit er aardig wat tijd in. Tot 
nu toe lukt het om dat te combineren zonder achterstand 
op te lopen in mijn studie. Hoewel in één week tentamens 
én de voorbereiding voor een carrièredag wel veel is, leer je 
zo ook plannen, organiseren en je aandacht verdelen.
Ik zie mijn bestuursperiode vooral als een persoonlijk 
ontwikkelingsjaar. Naast de projecten die ik zelfstandig 
onder mijn hoede heb, steek ik ook veel op over samen-
werken, communiceren en omgaan met botsingen. Alle-
maal eigenschappen die je nodig hebt als arts, en op mijn 
cv kan ik straks aantonen dat ik die kwaliteiten ontwik-
keld heb. Na twee jaar zit mijn bestuursperiode er nu op: 
in september treedt een nieuw bestuur aan. Dan ga ik me 
op mijn coschappen richten.’

‘Mijn bestuursperiode zie ik als  
persoonlijk ontwikkelingsjaar’

Aanvankelijk had Henri Boersma (24) niets 
met besturen. Na vijf jaar en vele verschillende 
bestuursfuncties heeft hij nu eerder moeite om het 
werk los te laten.

‘Arts worden, met die gedachte begon ik vijf jaar geleden 
aan mijn studie. Dat ik onderzoek moest doen om meer 
kans te hebben op een opleidingsplek wist ik wel, maar 
met bestuursfuncties had ik niets. Totdat ik betrokken 
raakte bij een project van IFMSA-NL. Ik ontdekte hoe 
“verslavend leuk” ik het vond om samen met anderen iets 
op te zetten en naar een resultaat toe te werken. Daarna 
rolde ik de afgelopen vijf jaar van het ene interessante 
project in het andere.’

Energie
‘Mijn voornemen was om met alles te stoppen als ik aan 
mijn coschappen zou beginnen. Bewust heb ik zelfs een 
jaar vrij genomen vlak voor de coschappen om me hele-
maal te richten op enkele bestuursfuncties, waaronder 
het dagelijks bestuur van het KNMG Studentenplatform. 
Bestuurswerk heeft werkelijk mijn blik verbreed. Vanuit 
de studie weet je nauwelijks hoe de zorg is georganiseerd, 
en welke invloed de politiek en beleidsmakers hebben op 
het werkveld van artsen. Ook kom je in aanraking met 
mensen die andere visies hebben en leer je hoe je con-
structief kunt meedenken en invloed kunt uitoefenen, 
bijvoorbeeld op het onderwijs. Hoewel ik me momenteel 
meer richt op mijn studie en het doen van onderzoek, 
kan ik me niet voorstellen dat ik later niet weer iets ga 
doen met beleid of bestuur.’

‘Het is hard werken, maar het  
geeft me juist ook veel energie’
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Studentenplatform

Het KNMG Studentenplatform is de landelijke belangenbeharti-
ger van geneeskundestudenten. Belangrijke onderwerpen waar 
het platform zich mee bezighoudt zijn onder andere seksuele 
intimidatie, beoordeling coschappen en stagevergoeding. Heb 
je interesse in een functie binnen het platform of wil je meer 
weten? Kijk dan op onze website knmgstudentenplatform.nl. 
Of via social media: facebook.com/KNMG.studentenplatform en 
twitter.com/KNMGSP.

Naast zijn coschappen maakt Jordy van Sambeeck 
(21) deel uit van het KNMG Districtsbestuur van de 
regio Groot Gelre.

‘In de regio rond Arnhem en Nijmegen werken ruim 
drieduizend artsen die lid zijn van de KNMG. Het dis-
trictsbestuur zorgt voor het doorspelen van landelijk 
beleid naar de leden via bijvoorbeeld informatieavon-
den over richtlijnen, maar ook voor het versterken van 
onderling contact met activiteiten. Aan ons om dingen 
te verzinnen die de leden aanspreken om er naartoe 
te komen, zoals een symposium met arts en astronaut 
André Kuipers.’

Contacten
‘Samen met twee andere studenten maak ik sinds 
anderhalf jaar deel uit van het districtsbestuur. Als 
student-bestuursleden is onze voornaamste taak het 
contact tussen de KNMG en studenten in onze regio 
op- en uitbouwen. Per maand kost dat zo’n vijf tot tien 
uur. Of het goed te combineren is met mijn coschap-
pen? De andere bestuursleden zijn ook arts, dus we 
moeten het allemaal naast ons werk doen. Het is een 
kwestie van je tijd goed indelen.
Ik vind het bestuurswerk veel leuker en leerzamer dan 
ik vooraf had gedacht. Zo heb ik geleerd een mening te 
vormen, wat er allemaal komt kijken bij het organi-
seren van een activiteit en hoe je omgaat met mensen. 
Ik heb enorm veel contacten opgebouwd en met veel 
verschillende mensen samengewerkt. Die diversiteit 
maakt het zo boeiend. Ook vakinhoudelijk is het inte-
ressant. Ik wil nog zeker een paar jaar deel uitmaken 
van het districtsbestuur.’ 

Beleid & Advies
Opleiding & Registratie

Medisch Contact & Artsennet

Op artsinspe.nl vertellen nog twee studenten over hun bestuurservaring.

‘Ik vind het veel leuker en leer
zamer dan ik vooraf had gedacht’
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